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Verslag van de 45e Algemene Ledenvergadering van de Belangenvereniging Rimburg, 

gehouden op 19 november 2024, om 19:30u, in de zaal van het Gemeenschapshuis D’r Eck. 

 

1. Opening. 

Voorzitter Angela Stijfs opent de vergadering iets later dan half 8 en heet iedereen van harte 

welkom.  

Vervolgens deel de Voorzitter mede dat berichten van verhindering is ontvangen van Jos 

Bastiaansen, Jacques van Haelen, Joep Kleinen, Heidi Bloï, Suzan Quaden en  Gilbert 
Vermeulen opbouwwerker van Welsun. 

2. Vaststellen van de agenda. 

De Voorzitter zegt dat Hilde Vanneste, de archeologe voor Parkstad ons zou komen 

informeren over het onderzoek dat naar de romeinse steen is gedaan. Door 

familieomstandigheden heeft Hilde zich helaas moeten afmelden voor vandaag. 

Vandaar dat de voorzitter voorstelt om agendapunt 3 door te schuiven naar de volgende 

vergadering. Agendapunt 3 vervalt derhalve. 

Voor het overige wordt door de agenda door de vergadering vastgesteld, zoals die in de 

nieuwsbrief aan de leden is toegezonden.  

3. Informatie Romeinse steen. 

Dit agendapunt is doorgeschoven naar een volgende vergadering. 

 

4. Mededelingen en ingekomen stukken. 

In de nieuwsbrief is opgeroepen om mee te denken over het plan voor een duurzame 
toekomst voor Rimburg.  

Marc Ploemen geeft uitleg over het duurzaamheidsconcept, waarbij aan dacht is voor 
klimaatadaptatie, zonne-energie en regenwater afkoppelen. Samen met Marc van Ewijk 
(projectleider gemeente voor duurzame wijken) wil hij kijken hoe duurzaamheid een 
inbedding kan krijgen in Rimburg. Samen met inwoners wil hij voorbeelden uitwerken en 
die presenteren en kijken of deze uitvoerbaar zijn op de woningen van de inwoners van 
Rimburg. Mogelijke andere zaken zijn afval verzamelen maar vooral samen aanpakken 
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aan het verduurzamen van Rimburg.  
Hij roept mensen op om samen met hem in een werkgroep naar deze thema’s te kijken. 
Heidi Bloï heeft zicht aangemeld om deel te nemen aan deze werkgroep. 

5. Vastelling van de notulen van de Algemene Ledenvergaderingen van 28 mei 
2024. 

Richard Tilmans vond de notulen lastig te vinden op de website.  Edmee Kusters geeft 
aan ook moeite te hebben gehad de notulen te vinden.  Hanny Kleijnen vraagt om een 
rechtstreekse link naar de notulen. 
Voorzitter geeft aan dat ze gaat bekijken hoe de notulen makkelijker op de site zichtbaar 
zijn. 

Peter mist in de stukken de presentatie van Hoeve Kallen.  Hij noemt een aantal zaken 
die gaan veranderen bij Hoeve Kallen.  Er zou een grote uitbreiding van aantal 
appartementen plaatsvinden en er komt een parkeerplaats met zonnepanelen.  Door 
Peter en zijn buren is een zienswijze ingediend over de parkeerplaatsen, omdat die 
wateroverlast kunnen veroorzaken 

Ook noemt hij de mogelijkheid dat als de hoeve gereed is er statushouders zouden 
kunnen worden opgevangen.    

Jo Logister vraagt wat dat dan in zou inhouden voor Rimburg.   Hij geeft aan dat bij de 
gemeente niets bekend is over de mogelijkheid van opvangen Statushouders in 
Landgraaf. 

Via “mijnoverheid” kun je meldingen krijgen die van toepassing zijn op de buurt. 

Peter vraagt nog naar de reden van de aankoop van de percelen van de provincie door 
het Waterschap.  Hier is nog geen informatie over bekend. 
Voorzitter geeft aan dat we het project hoeve Kallen zullen bespreken binnen het bestuur 
en dat wellicht een werkgroep kan worden opgericht, die zich alleen hiermee bezig houd 
een optie is. 

De notulen worden vervolgens goedgekeurd, zoals ze in concept zijn gepubliceerd, met 
dank aan de notulist. 

6. Goedkeuring financieel verslag Belangenvereniging over 2023. 
                                                                       

De penningmeester, Anita Grevers, geeft een overzicht van de inkomsten en uitgaven 
over 2023. De grote kosten posten worden extra benoemd. Ook geeft ze aan dat er door 
het missen van de rondgang om contributie te innen over 2023 inkomsten gemist 
worden. Contributie 2023 viel dus tegen, maar de inkomsten uit de contributie over 2024 
was prima. Ook het subsidiepotje voor nieuwe initiatieven wordt nog extra onder de 
aandacht gebracht. 



Paul Kusters en Jo Linssen doen verslag van de kascontrole. Zij complimenteren de 
penningmeester voor de keurige boekhouding waarna de vergadering decharge verleent 
aan de penningmeester.  

Vervolgens worden de leden Paul Kuster en Jo Logister benoemd tot nieuwe leden van 
de kascontrolecommissie. Henk Ploemen wordt tot reserve benoemd. 

Henk Ploemen vraagt nog voor het volgende verslag begin en eindsaldo te noemen van 
de financiën.  

7. Vaststelling concept statuten 

Rondom de concept statuten ontstaat een discussie. De vergadering vindt een aantal 
zaken nog onduidelijk. 

a. Kan een geregistreerde huisgenoot iemand machtigen om te stemmen, als hij/zij 
zelf niet naar de vergadering kan komen. 

b. Er staat niets over werkgroepen in de statuten. Is dat niet nodig en welke 
bevoegdheden kan een werkgroep krijgen? 

c. De contributie en lidmaatschap is per huishouden op naam, niet overdraagbaar. 
Echter als 1 bewonder overlijdt/verhuisd zou dit in het lopende jaar wel 
overdraagbaar moeten zijn 

De vergadering wil graag dat de vragen worden voorgelegd bij de notaris zodanig dat bij 
de volgende vergadering de statuten kunnen worden vastgesteld. 

8. Uitbreiding bestuur. 

Het bestuur doet een oproep aan de leden om toe te treden tot het bestuur. Er zijn nu 4 
bestuursleden en Joep kleinen heeft aangegeven zich te willen terugtrekken. Uitbreiding 
van het bestuur is daardoor echt noodzakelijk. 

9. Rondvraag 

Nico Ringens geeft aan dat de kruising Brugstraat Rinckberg Scherpenseelermolenweg 
Palenbergerweg is flink verzakt kan dit door gegeven worden. 
De voorzitter geeft aan dat meldingen over stoepen, paaltjes, verkeersborden ook 
rechtstreeks bij de gemeente gemeld kan worden, hierdoor blijft dit niet een half jaar 
liggen. 

Richard Tilmans vraag of de elektriciteitskast nabij hoeve Kallen van het dorp is. Jo 
Logister geeft hierop aan dat het plaatsen van kasten vergunningsvrij is. 

Marc Linssen haalt de parkeerproblemen aan en vindt dat hier op wel eens gehandhaafd 
moet gaan worden. Het aanspreken van personen lijkt niet te werken. Strenger 
controleren is wenselijk. 



Richard Tillmanns zegt dat het tekort aan parkeerplaats alleen maar groter zal worden. 
Het zou goed zijn om na te gaan wat gaat de gemeente hiermee doen? 

Harrie Wassen vraagt of de openbare weg als houtopslag gebruikt mag worden. 

Jo Logister benoemt dat er goed naar de site gekeken moet worden o.a. naar de teksten. 
Zoals de vermelding van soos en ouderenvoorzieningen.  

Pedri Huybregts vraagt of er nog iets bekend is over de reconstructie van de Worm? Gaat 
plan B in werking of wordt er nog gekozen voor verder plannen met Duitsland. 

Marc Linssen haalt de plannen van de gemeente Herzogenrath aan die windturbines 
willen realiseren in de buurt van Hofstadt.  Er is door de gemeente Herzogenrath een app 
ontwikkeld, waarop je de plaats kunt zien, waar de  windturbines zijn gepland zijn. Ook 
kun je de geluids- en schaduweffecten van de windturbines zien. Volgens Marc kun je 
vanuit Rimburg niets van de Windturbines zien, volgens de app. Er zijn door 
Herzogenrath nog geen definitieve besluiten genomen. 

10. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de Voorzitter de vergadering onder dank voor ieders 
inbreng. 


